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Kent Forsén

Från: Odd Johansen <Odd.Johansen@smtm.se>
Skickat: den 1 juni 2023 16:23
Till: Birgitta Forsén
Kopia: Forsén Kent; Susana Vallejos; Ellen Ingers
Ämne: Sv: Vrak och Dyktankhuset

Hej 
Tack själva, verkligen glädjande att samarbetet fungerar så bra nu! Och kul med jubileet! Just detta bör ni nog 
kontakta Ellen Ingers och Susana Vallejos om, ifall vi ska fundera på att hitta på något tillsammans kring firandet. Jag 
skickar kopia på det här mailet till dem. När det gäller själva skylten så vet jag inte hur vi ska gå till väga. Men ni 
skulle ju kunna ta kontakt med nya chefen på Sprit och prata med honom om hur ni ser på saken. Att sedan få till en 
förändring som innebär att man flyttar på den tror jag ärligt sagt kan bli en ganska långdragen process. Och där 
behöver man prata med KDF. Jag har ju en tanke att man skulle kunna beställa ett kapell till den med texten 
”Dyktankhuset” och ”Öppet” som vi kan dra över när vi har verksamheten igång. Vrak kan sannolikt stå för 
kostnaden för ett sådant kapell om det inte blir allt för kostsamt.  
 
Hälsningar   
 
Odd Johansen 
Museichef, projektchef / Museum Director, Project Director 
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Vi är miljöcertifierade enligt ISO 14001. 
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Från: Birgitta Forsén <birgittagforsen@gmail.com>  
Skickat: den 31 maj 2023 12:08 
Till: Odd Johansen <Odd.Johansen@smtm.se> 
Kopia: Forsén Kent <kforsen@telia.com> 
Ämne: Vrak och Dyktankhuset 
 
Hej Odd & CO 
Tack för sist och tack för ert fina engagemang. Såg just den super fina filmen på Instagram. Det är faktiskt tack vare 
Vrak jag över huvud taget laddat ner den appen. 
Detta befäster åter vilken fin kombination detta är. Vi gamla med stor erfarenhet och kunskap och ni unga med 
kunskap och framför allt massor av idéer 
och kreativitet. 
Nästa år är Dyktankhuset 90 år och vi som förening 45. Detta måste förstås firas. 
Inte minst vore det ju då bra att huset kan framträda på ett bra sätt. 
Hur går vi vidare med "den svarta stenen"? 
Vad kan vi göra? 
Bästa hälsningar från oss i SDHF/ Birgitta 
 


